

Title (en)

Apparatus for cleaning Venetian blinds.

Title (de)

Vorrichtung zur Reinigung von Lamellenstores.

Title (fr)

Dispositif de nettoyage de lames de stores.

Publication

EP 0175210 A2 19860326 (DE)

Application

EP 85111141 A 19850904

Priority

DE 3434003 A 19840915

Abstract (en)

The apparatus consists of two semi-shells (11, 12) which are matched in their width to the width of a slat (31), can be joined together to form a housing (11/12) and, in the joined-together state, accommodate a slat (31) between them. The semi-shells have connections (211, 221) for the feed line of the cleaning liquid and at least one connection (263) for the discharge of used cleaning liquid and a handle (29). For the purpose of intensifying the cleaning, the use of spray nozzles (e.g. 21) is proposed, via which the cleaning liquid can be applied directly to the slat (31) to be cleaned. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung zur Reinigung von Lamellenstores, bestehend aus zwei in ihrer Breite auf die Breite einer Lamelle (31) ausgelegten, zu einem Gehäuse (11/12) zusammenfügbar, im zusammengefügten Zustand einer Lamelle (31) zwischen sich aufnehmenden Halbschalen (11, 12) mit Anschlüssen (211,221) an den Halbschalen (11, 12) für die Zuleitung der Reinigungsflüssigkeit und mindestens einem Anschluß (263) für die Ableitung verbrauchter Reinigungsflüssigkeit sowie mit einem Handgriff (29) wird zwecks Intensivierung der Reinigung der Einsatz von Sprühdüsen (z.B. 21) vorgeschlagen, über die die zu reinigende Lamelle (31) unmittelbar mit Reinigungsflüssigkeit beaufschlagbar ist.

IPC 1-7

A47L 4/00

IPC 8 full level

A47L 4/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 4/00 (2013.01)

Cited by

GB2274771A; FR2611480A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 3434003 C1 19860130; EP 0175210 A2 19860326; EP 0175210 A3 19870805

DOCDB simple family (application)

DE 3434003 A 19840915; EP 85111141 A 19850904